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Onderwerp: Plastic zakken vervangen door kliko’s?

Toelichting 

Nu worden plastic en metalen verpakkingen naast drankenkartons samen ingezameld en in plastic 
zakken wekelijks aangeboden. Pro Krimpenerwaard staat hier kritisch in. Plastic aanbieden in de 
hiervoor geproduceerde plasticzakken is niet duurzaam. Plastic moet uit het milieu verdwijnen.

Pro Krimpenerwaard vindt dat het college na moet gaan of een kliko voor het inzamelen van plastic 
een betere oplossing is. Woon je bijvoorbeeld aan de Lek, waar het regelmatig harder waait, dan is 
het plastic overal aan de dijk terug te vinden. Dit zie je ook in de woonwijken bij een stormpje. Dit kan 
worden voorkomen.  Het zwerfafval moet worden aangepakt. Zoals op de foto’s is te zien laten de 
vogels zich ook niet onbetuigd en de buitengezette zakken worden kapot gepikt op zoek naar voedsel. 
Slecht voor het milieu en het trekt ratten aan. We moeten dit voorkomen en dat kan.

Dit betekent dat de bewoners er in ons plan een kliko bijkrijgen. Dat is dan de vierde kliko. Een voor 
restafval, een voor groenafval, een voor papier en een voor plastic. Daar waar dat een probleem 
oplevert moet worden gekozen voor een andere werkbare oplossing. De gemeente Lopik heeft al 
ervaring met 4 kliko’s per huishouden. Het wiel hoeft niet opnieuw te worden uitgevonden. Het college 
kan daar de nodige informatie ophalen. Wij weten dat PvdA-GroenLinks enkele maanden geleden ook 
vragen hierover hebben gesteld en deze waren meer gericht op het plastic afval aan de Lekdijk. Het 
college heeft toegezegd alternatieven te onderzoeken. Naar onze mening is het probleem veel breder. 
De kosten kunnen worden betaald door te besparen op de wekelijkse ophaalkosten. Dat kan eens in 
de maand worden. 
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Vragen
1. Is uw college serieus gestart met het onderzoek naar het duurzaam inzamelen en aanbieden 

van plastic afval en alles wat daarbij gevoegd mag worden?

Ja. Uw raad heeft 14 maart 2023 de motie aangenomen om te onderzoeken of Plastic 
verpakkingen, Metalen verpakkingen en Drankkartons (PMD) zowel in plastic zakken 
als in minicontainers ingezameld kunnen worden in gemeente Krimpenerwaard.  
Hierop is het onderzoek naar de mogelijkheden gestart.      

2. Zo ja, wat is nu de stand van zaken?

Wij hebben advies gevraagd aan zowel Cyclus als het Afvalfonds Verpakkingen 
om de mogelijkheden en de kosten van verschillende opties in kaart te brengen. 
We zijn in afwachting van deze adviezen.

3. Wanneer denkt u de raad over uw bevindingen te informeren?

Wij verwachten de raad voor de zomer 2023 te kunnen informeren.

Ondertekening college: 

Burgemeester en wethouders van Krimpenerwaard,
de secretaris, de burgemeester,

J. Hennip P.J. Bouvy-Koene  




